

Styremøte i linjeforeningen Nabla

Dag/dato: Mandag 25.august

Tid: 15:00-17:00

Sted: R4

Tilstede: Eirik, Juliane, Håkon, Sondre, Ole Marius, Evie, Sigve, Cornelia (digitalt), Postkom

Forfall:

[Saksnr.] Sak

Ansvarlig

[1] Godkjenning av dagsorden

Alle

[2] Ris og ros

Alle

- Ros til Eirik for god fadderperiode<3
- Ros til fadderne som er helt nødvendig å ha med for å klare å ha fadderuke
- Ros til FadderKom som har organisert alle aktiviteter i fadderperioden
- Ros til Kjelleren og til de som har pusset opp kjelleren
- Ris til Trondheim Kommune som bruker altfor lang tid på å godkjenne sjenkebevilgning
- Ros til Gruppeledere som var på infomøtet

[3] Orienteringssaker

Alle

RRT fra stillingene

Leder:

Det har vært en fantastisk fin fadderuke! Tror kull25 blir et bra kull :)))

Møtesongen har begynt for fullt og det kjennes egentlig litt godt ut! Det er mye gøy som skjer fremover, og jeg gleder meg kjempemasse!!

Nestleder:

Digg å være tilbake i Trondheim ass. Og hele verden bestemmer seg så klart å sende e-poster når jeg er syk:)

Faddersjef/sekretær:

Veldig deilig å være ferdig med det som kan beskrives som en hektisk fadderuke. Til tross for det kan jeg si meg veldig fornøyd med resultatet. Nå er det den kjedelige delen igjen med dokumentasjon og evaluering. Nå gledes det til å skrive referat av høyeste kvalitet framover.

Økonomiansvarlig:

Bedriftskontakt: bedex25 slippes mandag 12.00. Fått i gang folket. Suksess med bedpres på bar til bar.

Arrangementssjef: mye som skjer, mye å gjøre, sol i Oslo, det er digg.

Koordinator:

Blestesjef: På dag 9 av en forkjølelse. Rimelig lei nå. Ellers ingenting spesielt å melde.

To-do fra sist

Info og mail om utstyr til lauget

Styret må ta stilling til hvordan vi skal håndtere saken

Delt album med bilder

Ikke relevant

Diverste instagram innlegg og Q&A

Ikke relevant

Valg av Tidtaker

Ole Marius

[4] Saker

Alle

<u>Integrering</u>	Eirik[30]
Styret tar stilling til rammene rundt årets integrering. Der det blir enighet om å være spesielt forsiktige med øyne da dette kanskje ikke ble fullt overholdt i fjor. Det skal også sendes ut streng beskjed om at eddik på ingen som helst måte er tillatt. Det er også viktig å få tydeliggjort allergener i forkant av integreringen. Fadderkom kan bistå med merking. I tillegg skal det kjøpes inn synlig teip som kan brukes til å skille ut dem med allergier.	
<u>Undergrupper</u>	Alle[10]
Som en liten forberedelse til neste UGLE møte stilles det spørsmål til om det er noe man skal stille som krav til undergruppene. Det kommer frem at det er hensiktsmessig med en god struktur i diskene til de enkelte undergruppene, ellers må man se hva som eventuelt kreves i enkelte tilfeller.	
<u>Update immball</u>	Cornelia[5]
Ikke relevant	
<u>Lager lauet</u>	Håkon[5]
Ølbryggerlauget har fortsatt ikke en plass å oppbevare utstyret sitt. Som et resultat har lederen av lauet vært nødt til å oppbevare utstyret på sitt eget soverom. Man må etterhvert nå begynne å se på løsninger. Eventuelle løsninger kan være å spre utstyret ut over medlemmer i lauet. Eller å finne en kombinasjon med lagring hos komponenter og nabla lageret. Gitt at det er noe plass på lageret.	
<u>DGI</u>	Håkon[10]
Ikke relevant	
<u>Høstrengjøring</u>	Håkon[2]
Rengjøring av nabla lageret blir tirsdag 19. august fra klokken 17:00.	
<u>Medarbeidersamtaler</u>	Håkon[2]
Ikke relevant	
<u>Facebook</u>	Evie[1]
Påminnelse om at man må si ifra før man legger ut på nabla facebook. Alt som skjer på Nabla facebooken skal tas i samarbeid med Evie.	
<u>Oppdatering Forvaltningsutvalget</u>	Juliane [5]
Forvaltningsutvalget skal begynne å kjøpe aksjer, og ved gevinst skal det overføres på fondets konto. Dette er gjort i en aksjesparekonto på DNB. Det er viktig at dette føres riktig i forhold til gevinster og skatt. Det må naturligvis også følge det som er vedtatt på SKE.	
<u>Redaksjonen - redigeringspakke</u>	Juliane[5]
Redaksjonen har sendt inn en melding om et problem i forhold til lisens til en redigeringspakke som de bruker. Denne koster rundt 700 kr og det har tidligere vært slik at lederen av reaksjonen personlig har lagt ut for denne. Dette er litt urimelig. Da lisensene er livsvarige kan redaksjonen søke om støtte fra bevilgningsutvalget. De må da evt kjøpe en lisens for mac og en for Windows som går i arv fra leder til leder.	
[5] Eventuelt	Alle
- Utekino - Noffo (11-14 september) - Prikker	
[6] Fremover	Alle
- Immball - Opptak i undergrupper	
[7] Kritikk av møtet	Alle
- Sen oppstart - Bra møtesnacks	
[8] Workshop !	Alle
Integrering	